
Vilém Zouhar

Kdo jsem?

Nadšeneě  zde studuji Obecnou informatiku prvním rokem. Podílím se na organizaci souteě že 
Kasiopea a zajímám se o to, co se deě je kolem.

Pročč  kandiduji?

Matfyz není stará zaprášená instituce plná nesmyslných vyhlášek a narěízení. Není mi jedno, co se 
bude dál dít a chci, aby se na budoucnosti této úžasné školy mohli studenti nadále podílet.

Co ode meč  muů žete oččekávat?

Problémy, které rěeší SKAS mají prěímý vliv na životy studentuů  na Matfyzu. Proto nechci, aby byl 
SKAS vnímán jako blackbox, o jehož cěinnosti se dozvíte, až když se neě co událo. Rád bych, kdyby se i 
názory prvákuů  pocěítaly. Do diskuze  o aktuálních rozhodnutích bych rád zapojil i Vás.

Konkrétneě  se pokusím, aby se na Malé Straneě , Karlíneě  i Karloveě  bylo možné vždy pohotoveě  najíst. 

Co od Vás potrčebuji?

Není to jen Váš hlas. Ocěekávám, že Vás bude zajímat, jaké zmeě ny se na Matfyzu chystají.

Deě kuji za úcěast – má to smysl!


